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گلمحمدی:بنگررانمیخواهیم
ســرمربی تیم فوتبال تراکتورســازی می گوید احتیاجی به محسن بنگر ندارد و 
از جوانانش در لیگ هفدهم اســتفاده خواهد کرد.یحیی گل محمدی ســرمربی تیم 
فوتبال تراکتورسازی درباره دیدار تدارکاتی تیمش مقابل سپاهان بیان کرد: در چنین 
دیدارهایی نتیجه برای ما مهم نیســت. چیزی که برای ما اهمیت دارد شناخت نقاط 
ضعف و قوت تیم است. دیدار مقابل سپاهان سومین بازی ما در تهران بود و از لحاظ 
شناخت تیم و بازیکنان کمک زیادی به من کرد. کار زیادی را در پیش داریم اما هنوز 
با بهتر شدن فاصله داریم.وی ادامه داد: تمرینات خود را پیگیری می کنیم اما موجودی 
ما همین جوانان هســتند و کار خود را با آنها دنبال می کنیم و در این راه احتیاج به 
حمایت هواداران داریم. اگر این بازیکنان بتوانند لیاقت خود را ثابت کنند در نیم فصل 
دوم نیز از آنها بهره خواهیم گرفت.ســرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی درباره کمبود 
بازیکنانش و همچنین اضافه شدن محسن بنگر به تیمش گفت: در هر صورت ما 11 
بازیکن بزرگسال داریم. امیدوار بودیم در اردوی تهران مصدوم ندهیم که متاسفانه این 
اردو دو مصدوم برای ما به جا گذاشت. فکر نمی کنم هادی محمدی بتواند دیگر به ما 
کمک کند.گل محمدی درباره بنگر و عالیشــاه نیز بیان کرد: فکر نمی کنم عالیشاه با 
باشــگاه مشکل خاصی داشته باشد. او این هفته جلسه ای را با مدیران برگزار می کند 
و درباره آینده اش تصمیم گیری خواهد شــد. درباره محسن بنگر هم باید بگویم که او 
را نمی خواهیم. عارف آغاســی را از تیم ملی امید بازگرداندیم و با همین جوانان کار 
می کنیم.وی درباره عملکرد تیمش در فصل آتی تصریح کرد: در نیم فصل اول فراز و 
نشیب هایی خواهیم داشت. با تیم هایی چون استقلال و پرسپولیس که در هفته های 
ابتدایی بازی داریم به هرحال باید بازی می کردیم. قرعه ما به ظاهر ســخت است اما 

قول می دهم با جذب بازیکن در نیم فصل دوم شرایط مان فرق کند و بهتر شویم.
بسیجکرهایهابرایشکستایران
ونهمینصعودپیدرپیبهجامجهانی

کره ای ها عزم خودشــان را برای شکست تیم ملی فوتبال ایران و صعود به جام 
جهانی برای نهمین بار پی درپی جزم کرده اند.تیم   ملی فوتبال کره جنوبی از موقعیت 
حساســی برای صعود به جام جهانی برخوردار است. آنها باید در دو بازی باقی  مانده 
خودشان برابر ایران و ازبکستان به میدان بروند، این  در حالی است که بعد از اخراج 
ســرمربی آلمانی کره و حضور شین تائه یونگ روی نیمکت این تیم اکنون کره ای ها 
امیدوار هســتند شــانس حضور در جام جهانی را از دست ندهند.طبق قوانین فیفا 
تیم های ملی برای حضور در بازی های رســمی خودشــان تنها می توانند 72 ساعت 
زودتر از موعد مقرر بازیکنان شــان را در اختیار داشــته باشند. در این بین سرمربی 
کره جنوبی بعد از جلســه فوری با نمایندگان باشگاه ها در این کشور تصمیم گرفته 
7 الی 10 روز قبل از بازی با ایران تمام بازیکنان خودش را در اختیار داشته باشد تا 
بتوانــد برای بازی با ایران با تمام توان به میدان بروند.تاکنون تمامی تیم های حاضر 
در لیگ کره با این درخواســت سرمربی شان موافقت کردند و آنها اولویت را به تیم  
 ملی کشورشــان قبل از بازی حســاس برابر ایران دانستند.دیدار ایران و کره جنوبی 
در رقابت های انتخابی جام جهانی در حالی 9 شــهریور ماه در سئول برگزار می شود 
که دیدار رفت دو تیم در ورزشــگاه آزادی با تک گل سردار آزمون به سود تیم   ملی 

فوتبال ایران به پایان رسید.
برانکو:هدفماکسببیشترینجاماست

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید مهمترین بازی پیش روی این تیم، بازی 
با الاهلی در لیگ قهرمانان آسیا است.

برانکو ایوانکوویچ در تمرین روز شــنبه تیم فوتبال پرسپولیس در کیف اوکراین، 
اظهار کرد: شرایط عالی داریم. از میزبان تشکر می کنیم که چنین شرایطی فراهم کرد و 
زمین خوبی را در اختیار ما قرار داد. مهمترین مسئله این است که تمام بازیکنان سالم 
هســتند. وحید امیری که از ناحیه کمر مصدومیت داشت بهبود پیدا کرد. سیدجلال 
هم مقداری به خاطر خســتگی اش مشکل داشــت که حل شد. خیلی خوشحالم که 
کامیابی نیا به جمع ما بازگشــت.او افزود: ما سه بازی دوستانه برگزار کردیم که از آنها 
راضی ام. ما بازی سوپر جام را پیش رو داریم که در آن بازی کم نخواهیم گذاشت. در 
حــال حاضر مهمترین بازی برای ما بازی با الاهلی در مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا است.برانکو درباره میزان رضایتش از بازیکنان جدید تیم، تصریح کرد: 
کاملا انتظارات برآورد شده و بازیکنان با کیفیتی هستند. طبیعی است که یک مقداری 
زمان نیاز اســت تا با فلسفه کاری ما هماهنگ شوند. قطعا خیلی زود با ما هماهنگ 
می شوند. سیامک نعمتی، شایان مصلح و چند بازیکن جدید که کسب کردیم قطعا با 
هماهنگ می شوند و به سطح پرسپولیس می رسند.برانکو درباره لیگ هفدهم، گفت: 
واقعیت این است که ما باید با همه بازی کنیم. در لیگ ایران تیم ضعیف وجود ندارد. 
نمی تــوان گفت قرعه ما خوب بوده یا بد اما ســخت ترین بازی های مان در میانه های 
فصل است. مهمترین برنامه ما این است که برای بازی ها آماده شویم و ترسی از تیمی 
نداشته باشیم.سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره فشردگی مسابقات برای این تیم، 
خاطرنشان کرد: من به بازیکنانم اهداف و وظایف شان را گوشزد کردم. هدف نهایی من 
کسب بیشترین قهرمانی است. در اولین دیدار در سوپرجام و پس از آن لیگ قهرمانان. 

لیگ برتر هم جای خودش را دارد.
قضاوتداورانایرانیدردیدارژاپنواسترالیا

فدراســیون جهانی فوتبال فیفا با ارســال نامه ای به فدراســیون فوتبال ایران از 
قضاوت داوران ایرانی در دیدار ژاپن و اســترالیا خبــر داد.دیدار تیم های ملی فوتبال 
ژاپن و اســترالیا از ســری رقابت های انتخابی نهایی جام جهانی 201۸ روسیه، نهم 
شــهریور ماه در شــهر سایتامای ژاپن در حالی برگزار می شــود که علیرضا فغانی به 
عنوان داور وسط و رضا ســخندان، کمک داور اول و محمدرضا منصوری کمک داور 
دوم، قضــاوت این بازی را بر عهده دارند. همچنین موعود بنیادی فر نیز به عنوان داور 

چهارم انتخاب شده است.

دیدارتوماسباخوتاماشآیان
تاماش آیــان دیداری را با رئیس کمیته بین المللی المپیک انجام داد و او 
را در جریان اقدامات IWF نســبت به تصمیماتی که IOC در مورد وزنه برداری 

گرفته بود، قرار داد.
 تاماش آیان رئیس فدراســیون جهانی وزنه بــرداری با حضور در در مقر 
کمیته بین المللی المپیک )IOC( در لوزان ســوئیس با توماس باخ دیدار کرد. 
پیش از این در جلســه هیئت رئیســه IOC تصمیماتی در مورد وزنه برداری 
گرفته شد مبنی بر اینکه باید برابری جنسیتی در وزنه برداری ایجاد شود که 
در همین راســتا یک وزن از اوزان مردان در المپیک 2020 کم شد. همچنین 
کمیته بین المللی المپیک هشــدار داده که فدراسیون جهانی وزنه برداری در 
مــورد مبارزه با دوپینگ باید اقدام جدی انجام دهد. فدراســیون جهانی وزنه 
برداری هم بلافاصله دو کارگروه را تشکیل داد تا به این مسائل رسیدگی کنند. 
اکنون آیــان اقداماتی که این دو کارگروه در آینده انجام می دهند را برای باخ 
تشریح کرد.باخ در این نشست انتخاب مجدد آیان را به عنوان رئیس فدراسیون 
جهانی وزنه برداری به او تبریک گفت.همچنین در حاشــیه نشست باخ و آیان 
بحث های ســومندی هم بین کیت مک کانل مدیر ورزش های IOC و ریچارد 
بودگت مدیر علمی و پزشکی IOC با آتیلا آدامفی مدیر کل فدراسیون جهانی 

)داماد تاماش آیان( انجام گرفت.
دوبازیکن

درفهرستفروشپاریسنژرمن
دو بازیکن پاری  ســن  ژرمن در فهرست فروش این باشگاه قرار گرفته اند و 

می توانند در تابستان از این تیم فرانسوی جدا شوند.
پاری  ســن  ژرمن یکی از تیم هایی است که در فصل جابه جایی تابستانی 
تغییرات زیادی خواهد داشــت. دنی آلوس خرید بزرگ پاری ســن ژرمن در 
تابســتان بود اما بدون شــک تنها بازیکن نخواهد بود و باید منتظر خریدهای 
دیگر این تیم باشــیم.روزنامه اکیپ فرانسه از دو بازیکن بزرگی سخن به میان 
آورد که در فهرست فروش پاری سن ژرمن قرار گرفته اند و جایی در تیم اونای 
امری برای فصل بعد نخواهند داشت. اکیپ نوشت که حاتم بن عرفه و گریگور 
کریشــویاک در اردوی تابستانی پاری  ســن  ژرمن در آمریکا حضور نخواهند 
داشت و می توانند به دنبال تیم بعدی خود باشند.هر دو بازیکن تابستان سال 
قبل راهی پاری  سن  ژرمن شدند و عملکرد ناامید کننده ای از خود نشان دادند.

اسنایدرباگالاتاسرایفسخکرد
هافبک هلندی قرارداد خودش با تیم گالاتاسرای را بعد از چند سال حضور 

در این تیم فسخ کرد.
وزلــی اســنایدر، هافبک هلندی کــه مدت ها در لیگ ترکیه و باشــگاه 
گالاتاســرای توپ می زد بعد از توافق با سران این تیم قراردادش را فسخ کرد. 
گفته می شــود که این هافبک 33 ساله قرار است راهی لیگ آمریکا و باشگاه 
لس آنجلس شود.اسنایدر در حال  حاضر بازیکن آزاد محسوب می شود و چهار 
و نیم میلیون یورو در ســال درآمد خواهد داشت. بازیکن سابق اینتر اگر قرار 
باشــد به لیگ آمریکا برود باید یک میلیون یورو از درآمد سالانه خود را کمتر 
کند.اسنایدر هلندی در فصل گذشته در 2۸ بازی برای گالاتاسرای موفق شد 
پنج گل به ثمر برساند و 15 پاس گل نیز برای هم تیمی هایش فراهم کرد. با 

این حال تیم او در رده بهتر از چهارم جدول رده بندی قرار نگرفت.
فدرربهیازدهمینفینالویمبلدونرسید

راجر فدرر با شکست دادن توماش بردیچ در نیمه نهایي مسابقات ویمبلدون 
، براي یازدهمین بار به فینال این رقابت ها رسید.راجر فدرر سوییسي در نیمه 
نهایي مسابقات ویمبلدون به مصاف توماش بردیچ چک رفت و با نتیجه سه بر 
صفر به پیروزي رســید. نتایج سه ست این بازي7-٦، 7-٦ و ٦-٤ بود.فدرر در 
این مسابقات حتي یک ست را نیز واگذار نکرده است.در دیگر بازي مرحله نیمه 
نهایي این رقابتها مارین چیلیچ ، سم کري را شکست داد و به فینال راه یافت.

چیلیچ و فدرر عصر امروز در فینال مردان با هم رو به رو مي شوند.
پراندلی:بهدنبالقهرمانی

درلیگقهرمانانآسیاهستم
ســرمربی النصر امارات تاکید کرد که به دنبال قهرمانی در لیگ قهرمانان 
آسیا است.پراندلی، سرمربی سابق تیم   ملی فوتبال ایتالیا با وجود پیشنهادهای 
زیادی که داشت تصمیم گرفت راهی خلیج فارس شود تا هدایت النصر امارات 
را بر عهده گیرد.این مربی سرشناس ایتالیایی تاکید کرد که به دنبال قهرمانی 
در لیگ قهرمانان آســیا است و برای رسیدن به این هدف خود نهایت تلاشش 
را به کار می گیرد.او گفت : حضور من در النصر به این معنا نیست که دیگر در 
فوتبال ایتالیا مربی گری نمی کنم. چند پیشنهاد خوب داشتم اما تصمیم گرفتم 
که در النصر مربی گری کنم و اهداف بزرگی در ســر دارم.ســرمربی سابق تیم  
 ملی فوتبال ایتالیا، ادامه  داد: به دنبال قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا هستم و 
برای رســیدن به این هدف نهایت تلاشم را به کار می گیرم. در النصر بازیکنان 
بزرگی مثل واندرلی و عبدالعزیز براده بازی می کنند و این نشــان می دهد که 

تیم ما کیفیت بالایی دارد.
مورینیو:به۲خریددیگرنیازداریم

سرمربی منچستریونایتد معتقد است تیمش به دو خرید دیگر نیاز دارد تا 
بتواند برای فصل آینده کاملا آماده باشد.

منچســتریونایتد فصل قبل با هدایت ژوزه مورینیو موفق شد قهرمانی در 
جام خیریه )ســوپر جام(، جام اتحادیه و لیگ اروپا را به دست بیاورد.شیاطین 
سرخ این روزها خودشان را در ینگه دنیا آماده می کنند چون فصل پر فشاری 
را پیش روی دارند. آنها ابتدا باید در سوپر جام اروپا باید به مصاف رئال مادرید 
بروند و در ادامه  نیز در چهار جبهه مختلف به رقابت خواهند پرداخت.تاکنون 
ویکتور لیندلوف و روملو لوکاکو به تیم منچستریونایتد پیوسته اند.ژوزه مورینیو 
درباره جذب بازیکنان دیگر از سوی تیمش در فصل نقل  و انتقالات تابستانی، 
گفت : من نمی توانم درباره بازیکنان دیگر صحبت کنم. برای مثال ماتیچ بازیکن 
چلســی است، همین طور موراتا که بازیکن رئال مادرید است و نمی خواهم در 
این باره صحبت کنم. من باید به بازیکن، باشگاه و سران باشگاه احترام بگذارم و 
صحبتی درباره آنها نکنم ولی باید این را بگویم که برنامه ما برای خرید بازیکن 
ادامه  دارد. ما از خرید لوکاکو و لیندلوف راضی هســتیم ولی این کافی نیست. 
ما چهار بازیکن جدید در فصل نقل  و انتقالات می خواســتیم که تاکنون نیمی 
از آنها یعنی دو بازیکن را خریداری کرده ایم. همه چیز ســخت است. در حال  
حاضر مذاکره برای بازیکن جدید بســیار دشوار است. شاید ما نتوانیم بازیکن 
جدیدی به دســت بیاوریم. شاید هم بتوانیم این کار را بکنیم و شاید هم فقط 
یک بازیکن جذب کنیم.آقای خــاص درباره حضور زلاتان ایبراهیموویچ برای 
فصل آینده، گفت : این امکان وجــود دارد که ایبراهیموویچ برای فصل آینده 
در تیم ما بازی کند. ما می خواســتیم همه چیــز را در اختیار او قرار دهیم و 
پیشنهاد تمدید قرارداد به او ندهیم و این خود بازیکن باشد که خواسته اش را 
به ما اعلام کند. او تصمیم گرفته است که در بالاترین سطح رقابت کند. درهای 
اولدترافورد برای او باز است.این روزها صحبت های زیادی درباره حضور زلاتان 

ایبراهیموویچ در لیگ آمریکا به گوش می رسد.

* مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه از مدیرکل هایی که قوی باشند حمایت خواهیم کرد، گفت: نظام 
ارزیابی مدیرکل های استانی و روسای فدراسیون ها را هر سه ماه یکبار برگزار می  کنیم و در صورتی که مدیری ضعیف 

باشد او را کنار خواهیم زد.
* فدراسیون کشتی چین درخواست برگزاری تمرینات مشترک کشتی گیرانش با کشتی گیران ایرانی را به فدراسیون کشتی داد. در 
صورت موافقت شــورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان، دو کشــتی گیر فرنگی کار و یک مربی کشتی چین از روز 2۸ تیرماه و به 

مدت یک ماه اردوی مشترکی را با تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان ایران برگزار خواهند کرد.
* رقابت های انتخابی مسافت کوتاه تیم ملی شنا از صبح امروز در ماده های مختلف به میزبانی استان زنجان برگزار شد. 
در پایان این رقابت ها مهدی انصاری موفق به ثبت دو رکورد جدید در بخش های 50 متر و 100متر شــنای پروانه کشور 
شد. او در شنای50 متر پروانه رکورد جدیدی را با زمان ۲۴:۹۷ ثبت کرد و همچنین در 100 متر پروانه با زمان 5۳:۹۴ در 

استخر ۲5 متر رکورد جدیدی را بر جای گذاشت. رکورد قبلی این ماده با زمان 5۴:۶۳ ثبت شده بود.
*تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی نوجوانان برای حضور در رقابت های قهرمانی نوجوانان آســیا راهی شــهر بانکوک کشور تایلند 
می شوند. رقابت های کشتی نوجوانان قهرمانی آسیا روزهای 2۸ تیر ماه تا اول مرداد ماه در شهر بانکوک تایلند برگزار می شود. اعضای 
تیم   ملی کشــتی فرنگی نوجوانان دوشنبه شب و اعضای تیم   ملی کشتی آزاد نوجوانان نیز چهارشنبه شب هفته جاری راهی محل 

برگزاری این رقابت ها می شوند.
* پنجمین دوره بازی های داخل سالن و هنرهای رزمی آسیا، در حالی طی روزهای ۲۶ شهریورماه تا پنجم مهرماه در 
عشق آباد پایتخت ترکمنستان برگزار می شود که همچون دیگر بازی ها فدراسیون پزشکی ورزشی تمهیدات ویژه ای 
را برای کاروان اعزامی ایران به این رقابت ها اندیشــیده است. به این ترتیب، غلامرضا نوروزی سرپرست تیم پزشکی 
اعزامی به این بازی ها را دکتر مهرشــاد پورسعید، صدرالدین آقاخانی و شمس الدین تقوی به عنوان پزشک و فرشاد 
غزالیان، میثم شیرزاد، افشین رهبری، حسین قاسم آبادی و سارا جمهوری به عنوان فیزیوتراپیست همراهی خواهند 

کرد و در طول بازی ها خدمات لازم را به اعضای کاروان ایران ارائه می کنند.
*شاهو نصرتی ملی پوش هندبال ایران برای این فصل به تیم باشگاهی کالاراشا رومانی پیوست. تیم کالاراشا از تیم های خوب لیگ 
رومانی است که در فصل گذشته به عنوان سوم دست یافت.شاهو نصرتی در فصل گذشته در تیم استوابخارست رومانی بازی کرد.
* فدراســیون دو ومیدانی در نظر دارد مرحله دوم رقابت های لیگ طلایی را در دو بخش آقایان و بانوان در روز 
اول مرداد ماه در ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران برگزار کند.بر همین اساس کمیته برگزاری مسابقات و سازمان 
تیم های ملی در بخشنامه ای از ورزشکاران منتخب جهت حضور در این دوره از مسابقات دعوت به عمل آورده 
است.در بخش آقایان رقابت ها در 8 ماده که شــامل ۲00 متر، 800 متر، ۳ هزار متر بامانع، پرش سه گام، پرش 
ارتفاع، پرتاب نیزه و پرتاب چکش اســت، پیگیری می شود.همچنین در بخش بانوان مواد 100 متر، 5 هزار متر، 
پرش طول، پرتاب وزنه و پرش سه گام برگزار خواهد شد.به نفر قهرمان هر رشته 1/5 سکه، به نایب قهرمان یک 

سکه و به نفرات سوم نیز نیم سکه بهار آزادی اهدا می شود.

خواندنیازورزشایران

صفحه۹
یکشنبه۲۵تیر۱۳۹۶

۲۱شوال۱۴۳۸-شماره۲۱۶۷۲

نکته  ورزشی

سرویس ورزشی-
در حالــی که دو ماه دیگر بازی های داخل ســالن 
و هنرهای رزمی آسیا در کشــور ترکمنستان برگزار 
می شــود، اما و اگرهای فراوانی بــرای اعزام کاروان 

ورزشی ایران به این مسابقات وجود دارد.
بازی های داخل ســالن و هنرهای رزمی آســیا با حضور 
٦9 کشــور از 2٦ شهریورماه در عشــق آباد ترکمنستان آغاز 
شــده و تا 5 مهرماه ادامه خواهد داشت. از مجموع کشورهای 
شــرکت کننده در این دوره بازی ها، ٤5 کشــور از قاره آسیا 
هســتند ضمن اینکه برای نخســتین بار 2٤ کشــور هم از 

اقیانوسیه در بازی ها حضور خواهند داشت.
قــرار بود دو هفته پیش ثبت نام مرحله دوم و ماقبل آخر 
کاروان ورزش کشــورها برای حضور در این دوره بازی ها طی 
نشســتی در عشــق آباد برگزار شــود اما این نشست از سوی 
مســئولان کشور میزبان لغو شــد. آنها با این اقدام، شیوه تله 
کنفرانس را برای ثبت نام ورزشکاران پیشنهاد دادند و برای هر 
کشور زمانی را مشخص کردند تا با استفاده از این روش اقدام 
به ثبت نام ورزشکاران شــان کنند. طبق اعلام کمیته برگزاری 
بازی های داخل ســالن و هنرهای رزمی آسیا، ثبت نام مرحله 
دوم و ماقبل آخر کاروان ایران امروز انجام خواهد شــد. بر این 
اساس مسئولان کمیته ملی المپیک باید از محل این کمیته 

و با شیوه تله کنفرانس، ثبت نام ورزشکاران را انجام دهند. 
بازی های داخل سالن و هنرهای رزمی آسیا در 22 رشته 
برگزار می شــود. کمیته ملی المپیــک در ثبت نام اولیه، برای 

اعزام ورزشکار در 21 رشته اعلام آمادگی کرد.
مشکل در ثبت نام ورزشکاران

در حالی طبق اعلام کمیته برگزاری بازی های داخل سالن 
و هنرهای رزمی آسیا، ثبت نام مرحله دوم و ماقبل آخر کاروان 
ایران امروز انجام می شود که کمیته ملی المپیک با مشکلات 

عدیده ای دســت و پنجه نرم می کند تا جایی که سرپرســت 
کاروان اعزامی ایران به این مسابقات می گوید: »با این شرایط 

کاروان به ترکمنستان اعزام نشود بهتر است.«
اصغــر رحیمــی سرپرســت کاروان اعزامــی ایــران به 
ترکمنستان روز گذشــته در گفت و گویی با خبرگزاری فارس 
اظهار داشــت: ترکمنستان اعلام کرده ثبت نام ها از طریق تله 
کنفرانس صورت می گیرد در حالی که سیســتم ارتباطی این 
کشور اصلًا خوب نیست. حتی برای ارتباط تلفنی 3 دقیقه ای 
بارها ارتباط قطع می شــود و با این وضــع اینترنت نمی دانم 

چطور می توانیم ثبت نام را انجام دهیم.

وی افزود: ثبت نــام ماقبل نهایی امروز یکشــنبه برگزار 
می شــود و تا یک ماه آینده ثبت نام نهایی مشــخص خواهد 
شد. ما سابقه ثبت نام از طریق تله کنفرانس برای بازی هایی که 
کاروان ایران کوچک است را داریم مثل بازی های زمستانی اما 
برای این بازی ها که تعداد کاروان ایران بیش از ٤00 نفر است 

مشکلاتی ایجاد خواهد شد.
باج شورای المپیک آسیا به ترکمنستان

سرپرست کاروان ایران در بازی های داخل سالن آسیا در 
پاســخ به این سؤال که شما به شــورای المپیک آسیا هم در 
این باره نامه نوشتید آیا پاسخی دریافت کردید یا خیر، گفت: 

پاســخی ندارند به ما بدهند کاملًا مشخص است که تخلفاتی 
انجام می شود تا ترکمنستان حتماً در جایگاه اول قرار بگیرد. 
شــورای المپیک آســیا به ترکمنســتان باج داده است واقعاً 
مشکلات زیادی وجود دارد اگرچه زیرساخـت های این کشور 

در حد المپیک است اما پروازی به این کشور وجود ندارد.
رحیمی ادامه داد:  در اجلاسی که داشتیم همه برای حضور 
در ترکمنســتان با مشکل پرواز روبه رو بودند و به این موضوع 
اعتراض داشتند. به ما گفتند شاید پروازهایی را اضافه کنند اما 
کاری انجام ندادند برای اعزام کار سختی پیش رو داریم و برای 
نخستین بار می خواهیم کاروان را به صورت زمینی اعزام کنیم.
وی در ادامه صحبت هایش با اشاره به اینکه هیچ مسئولی 
از آســیا پاسخگوی این مشکلات نیست، تصریح کرد:  ما برای 
مســابقات مختلف مثل المپیک هم مشکلاتی را داشتیم اما 
آن را به IOC منتقل می کردیم. الان نمی دانیم با چه کســی 
حــرف بزنیم چرا که افراد خارجی این بازی ها برگزار می کنند 
و نمی توانند مشکلات فنی را حل کنند. زمانی هم که اجلاس 
داشــتیم من ســؤالاتی پرسیدم که نتوانســتند پاسخ دهند. 
نمی دانم چرا اصرار دارند با تله کنفرانس ثبت نام را انجام دهند.

مشکلات مالی کمیته ملی المپیک
رحیمی درباره مسائل مالی و بودجه اظهار داشت: در مورد 
بودجه هم مشکل داریم فکر می کنم اختلافی در درک متقابل 
با سیســتم بودجه کشور ایجاد شده و آنها فکر می کنند چون 
مســابقات شهریور است الان به پول نیاز نداریم. این در حالی 
اســت که باید برای ثبت نام، خرید لــوازم، کارهای پرواز و ارز 
کاروان بودجه ای را هزینه کنیم. با این شــرایط کاروان اعزام 
نشود بهتر است.  15 سال است در اعزام ها فعالیت می کنم اما 
تا حالا سابقه نداشــت هم از نظر داخلی و هم خارجی تحت 
فشــار باشــیم. بازی ها هم که متولی نــدارد و در صورتی که 
مشکلی داشته باشیم نمی دانیم با چه کسی باید صحبت کنیم.

کمیته ملی المپیک: با این شرایط در مسابقات شرکت نکنیم، بهتر است

شرایط دشوار کاروان ورزشی ایران
 برای حضور در بازی های داخل سالن آسیا

با کنار رفتن دو تیم ملی حفــاری و ذوب آهن دیگر 
به سختی می توان در مورد کیفیت لیگ برتر وزنه برداری 
صحبت کــرد و باید شــاهد بیرون ماندن بســیاری از 

وزنه برداران باشیم.
وزنه برداری بر خلاف ویتریــن مدال های المپیکی اش، چند 
سالی اســت از وجود لیگی که شایسته این رشته پرافتخار باشد، 
بی بهره مانده و کیفیت لیگ برترش از لیگ رشــته های ورزشــی 
درجه سه و چهار هم پایین تر است. امسال هم به نظر می رسد نه 
تنها شرایط بهتر نشده بلکه با کنار رفتن دو تیم مهم و البته رقیب 

هم، کیفیت آن به مراتب پایین تر خواهد آمد. 
در فصل گذشته شش تیم در لیگ حضور داشتند که از این 
شــش تیم، ســه تیم نظامی بودند و تکلیفشان مشخص است. از 
ســه تیم دیگر ملی حفاری و مناطق نفت خیز جنوب بیشــتر به 
سمت استفاده از وزنه برداران بومی خود قدم برداشته بودند و فقط 
ذوب آهن تنها گزینه برای قهرمانان المپیک بود تا قرارداد نســبتا 

بهتری ببندند و در لیگ شرکت کنند. 
البته وضعیت قراردادها هــم در لیگ وزنه برداری هیچ وقت 
چندان تعریفی نداشــته است. در شــرایطی که در لیگ فوتبال، 

والیبال و بســکتبال قراردادهــای میلیاردی با بازیکنان بســته 
می شود، در لیگ وزنه برداری و در بهترین حالت سهراب مرادی و 
کیانوش رستمی با توجه به طلای المپیک با 150 میلیون تومان 

بیشترین مبلغ قرارداد را در میان وزنه برداران داشتند.
اکنون هم برای امسال ماجرا جالب تر شده چرا که دو باشگاه 
ملی حفاری و ذوب آهن تصمیم ندارند در لیگ برتر شرکت کنند 

و این یعنی بیرون ماندن خیلی از وزنه برداران.
یکی از بزرگترین ضعف های فدراسیون وزنه برداری ناتوانی در 
جذب اسپانسر و حضور باشگاههای بزرگ در لیگ برتر بوده است. 
اینکه قهرمانان المپیک، جهان و آسیا بدون تیم باقی بمانند برای 
رشــته ای مانند وزنه برداری اصلا وجهه خوبی ندارد از طرفی این 
موضوع بدون شک بی انگیزگی خیلی از وزنه برداران را که تازه قدم 

در این مسیر گذاشته اند به دنبال خواهد داشت.
لیگ برتر در بین بســیاری از هیاهوهــای وزنه برداری ایران 
مهجور مانده که نیاز به ترمیم جدی دارد در غیر این صورت باید 
شــاهد کنار رفتن خیلی از وزنه برداران باشــیم چراکه تنها منبع 
درآمد اندکشان هم که از بین برود دیگر انگیزه ای برای ادامه کار 

ندارند و این یعنی از بین رفتن سرمایه ها و پشتوانه ها.

سوء مدیریت دلیل مشکلات من و رستمی بود
سرمربی پیشین تیم ملی وزنه برداری نسبت به صحبت 
علی مرادی مبنی بر اینکه انوشــیروانی عجولانه تصمیم 
گرفت، واکنش نشــان داد و گفــت: اگر تصمیم عجولانه 
می گرفتم نزدیک به دوســال با کمترین امکانات و شرایط 

نامطلوب کار نمی کردم و با کیانوش مشکلی نداشتم.
پس از اینکه علی مرادی رئیس فدراسیون وزنه برداری تصمیم 
سجاد انوشــیروانی را مبنی بر استعفا از ســرمربیگری تیم ملی 
عجولانه خواند، انوشیروانی نسبت به این اظهار نظر مرادی واکنش 
نشــان داد. وی گفت: آقای مرادی لطفا حداقل با خودش صادق 
باشــد. واژه تصمیم گیری عجولانه زیبنده خود او است و آن را به 
من ودیگران نسبت ندهد. اگر تصمیم عجولانه می گرفتم نزدیک 
به دوســال با کمترین امکانات و شرایط نامطلوب کار نمی کردم. 
حتما آقای مرادی بخاطر دارد بی کیفیت ترین تغذیه، نبود مکمل 
مناســب، نداشتن پوشــاک و امکانات حداقلی و ده ها مورد دیگر 
برای این قهرمانان مدال آور در اردو ها وجود داشــت که مکرر در 
مدت فعالیتم درخواست می کردم و هر بار با وعده های سر خرمن 

به وقت دیگری موکول می شد.
 انوشــیروانی هم چنین گفت: اگر تصمیم عجولانه می گرفتم 
باید بعد از المپیک می رفتم. آقای مرادی حتما می داند، مدال آوران 
المپیک بعد از مسابقات درصدد این بودند قید وزنه برداری را بزنند 
و یادش هست ســهراب مرادی با چه شرایطی اردو را ترک کرد. 
کیانوش رستمی که طبق گفته خود مرادی قرار بود بعد از المپیک 

مثل ســایر ورزشــکاران همراه تیم باشد، به جایی رسیده بود که 
می خواست برای همیشــه از وزنه برداری خداحافظی کند . البته 
آقای مرادی ودوستانشان در این ایام با صرف هزینه های هنگفت 
بدنبال رســیدن به کرسی های فدراسیون جهانی بودند. که طبق 
معمول وضعیت داخل برایشان مهم نبود چرا که در غیر اینصورت 

باید به فکر برطرف کردن مشکلات داخلی بودند. 
ســرمربی پیشین تیم ملی با بیان اینکه او و رستمی مشکلی 
نداشتند و فقط سوء مدیریت آن را تبدیل به گره کور کرد، گفت: 
بعد از انتخابات جهانی با صرف هزینه های گزاف و آن شکســت 
ســنگینی که برای خــودش و وزنه برداری ایــران بوجود آورد. با 
فشــار های سنگینی از سوی پیشکسوتان، کارشناسان و منتقدان 
نسبت به ســوء مدیریتش مواجه شــد. با توجه به نزدیک بودن 
مســابقات جهانی بزرگســالان و احتمال عدم موفقیت در آن به 
یادش افتاد یک شب مشکل کیانوش را حل کند. مشکلی که بعد 
از المپیک براحتی قابل رفع بود بدون اینکه کســی هزینه آن را 
پرداخت کند. این نه تنها حرف من که شاید اکثریت کارشناسان 
همین نظر را داشــتند. چون من وکیانوش باهم هیچ مشــکلی 
نداشــتیم و عدم مدیریت آقای مرادی بود که یک راه حل ساده 
را به گره کور مبدل کرده بود. تصمیم عجولانه رئیس فدراسیون 
البته بخاطر اتلاف وقت یکساله که خود بوجود آورد، باعث تخریب 
جایگاه والای مربیان می شــد من را در کنار تمام ناملایمت های 

موجود به این تصمیم واداشت.

دومین مدال تاریخ ژیمناستیک در انتظار پیگیری وزارت ورزش و فدراسیونسرمربی پیشین وزنه برداری اعلام کرد
ملی پوش ژیمناستیک کشورمان ابراز امیدواری کرد که با دوپینگ ورزشکار قزاقستان در سال ۲015، بتواند 

مدال برنز رقابت های قهرمانی آسیا را به خود اختصاص بدهد.
صبح دیروز خبری در ژیمناستیک منتشر شد که خوشحالی اهالی این رشته را به دنبال داشت. طبق خبری که در سایت 
فدراســیون جهانی منعکس شده، دوپینگ ورزشــکار قزاقستان در رقابت های جهانی 2015 در وارنای بلغارستان تایید شده و 
این ژیمناستیک هم اکنون دوران محرومیت خود را دنبال می کند.دوپینگ این ورزشکار از آن جهت برای ایران مهم است که 
وی سه ماه پس از آن و در مسابقات قهرمانی آسیا بالاتر از هادی خناری نژاد به مدال برنز دست یافت و حالا این مدال باید از 
آن ژیمناســت کشورمان شود.خناری نژاد در این باره گفت: با استعلامی که از فدراسیون پزشکی ورزشی گرفتیم، طبق قوانین 
آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ هر مدالی که یک ورزشــکار دوپینگی از زمان ارتکاب به این عمل کســب کند، باید از او پس 
گرفته شود. رقابت های قهرمانی آسیا نیز سه ماه پس از مسابقات جهانی وارنا در هیروشیمای ژاپن برگزار شد. در واقع او مدال 
آسیایی اش را پس از ارتکاب به دوپینگ گرفت و این مدال از او پس گرفته خواهد شد. وی ادامه داد: هفته گذشته و در حاشیه 
برگزاری انتخابات فدراســیون ژیمناستیک، موضوع را به زهرا اینچه درگاهی، رئیس جدید فدراسیون در میان گذاشتم و او نیز 
قول داد پیگیری کند. درست است که فدراسیون در حال تغییر و تحول است، اما به من گفتند که خیلی زود موضوع را پیگیری 
می کنند.ملی پوش ژیمناستیک کشورمان عنوان کرد: به لحاظ قانونی این مدال گرفته و باید به من که چهارم شده بودم، برسد، 
اما نیاز مبرمی به پیگیری های وزارت ورزش و همچنین فدراســیون داریم تا به حق واقعی ام برسم. در رقابت های ژیمناستیک 
قهرمانی آســیا در سال 2015 عبدالله جامعی با کسب مدال برنز، اولین مدال تاریخ ایران در این رقابت ها را کسب کرد و حالا 

خناری نژاد نیز می تواند به این لیست مدال آوران بپیوندد.

آوار بی تیمی و بیرون ماندن ورزشکاران بر سر لیگ وزنه برداری
دو تیم دیگر از حضور در رقابت ها انصراف دادند

فوتبال نیاز به تغییر نگرش دارد
سرویس ورزشی-

خوانندگان عزیز و مخاطبان محترمی که پیگیر مطالب و مواضع کیهان در ورزش 
هستند می دانند که ما بارها از نحوه هدفگذاری در فوتبال، انتقاد کرده ایم و نوشته ایم 
کــه وقتی همه هــدف و در واقع هدف اصلی و تنها هــدف فوتبال ما »صعود به جام  
جهانی« باشد و از مسئولان ورزش گرفته تا مقامات غیرورزشی، همه حرف از صعود به 
جام  جهانی می زنند و از مسئولان ورزش و فوتبال می خواهند کاری کنند و به گونه ای 
برنامه ریزی و عمل کنند که تیم ملی فوتبال به جام  جهانی برود، و وقتی رســانه ها و 
رادیو و تلویزیون و... همه و همه با غرض  یا بی غرض ذائقه مخاطب را طوری می سازند 
و توقعــات و مطالبات او را در حدی تنظیم می کنند که آنها نیز رفتن به جام  جهانی 
را نشــانه موفقیت یا عدم موفقیت فوتبال می دانند و... وقتی در عمل نیز همه چیز در 
خدمت این هدف قرار می گیرد و لیگ و باشگاه ها و فوتبال پایه و فرهنگ و اخلاقی و 
حرمت و کسوت و... همه و همه به پای هدف ذکر شده )صعود به جام جهانی( قربانی 
و ذبح می شود، وقوع رفتار و اقدامات و موضع گیری ها و اظهارنظرها به ظاهر عجیب از 
سوی کی روش یا هر فرد دیگری که در جایگاه سرمربی تیم ملی قرار گرفته باشد و بار 
توقع و انتظار بزرگ و کوچک یک ملت )رفتن به جام  جهانی( را بر دوش داشته باشد، 

کاملًا طبیعی و مطابق انتظار است. 
بارها ســؤال کرده ایم، باز هم می پرسیم، منظور ما از استخدام کی روش چه بوده 
است؟ ما از او هنگام انعقاد قرارداد چه خواسته ایم؟ آیا همان کاری را خواسته ایم که از 
امثال مرحوم رایکوف می خواستیم، یعنی کشف و پرورش استعدادهای ناب و پرشمار 
فوتبال در سراسر این کشور پهناور، یا از مربی پرتغالی فقط خواسته ایم کاری کند، هر 
کاری که بلد است و هر هنری که دارد، همه را به کار گیرد تا تیم  ملی فوتبال به جام  

جهانی برود؟ آیا ما غیر از این خواسته ایم؟ آیا کی روش غیر از این انجام داده است؟
بنابراین در تحلیل مسائل باید اصل مسئله روشن شود تا رسیدن به پاسخ و راه حل 
راحت تر اتفاق بیفتد. در این ماجرا می بینیم اگر کی روش زیاد از حد دور برداشــته و 
در بعضی مواقع پا را از گلیم فراتر نموده، عمدتاً به خاطر انجام وظیفه و تحقق هدف 
تعیین شده از ســوی مقامات ارشد فوتبال و ورزش مملکت بوده است و بنابراین اگر 
اشکالی هست، اگر در این میان اتفاقات ناجوری رخ می دهد، مقصر نه کی روش و امثال 

او، بلکه اشکال در هدفگذاری فوتبال است. 
ما در این باره بارها نوشته ایم و به سهم خود تذکر داده ایم، اما در هیاهوی کرکننده 
صعود به جام  جهانی حرف ما به گوش کســی نرسید و یا حداکثر به این متهم شدیم 

که مخالف صعود به جام  جهانی هستیم! 
ما  مخالف صعود به جام  جهانی نیستیم، کدام ایرانی باوجدان و کدام ورزشدوستی 
است که دوست نداشته باشد، تیم  ملی کشورش قدم به بزرگ ترین و مهم ترین آوردگاه 
جهان فوتبال بگذارد و نام ایران در میان کشــورهای صاحب فوتبال دنیا بدرخشــد و 
مطرح باشد، اما ما نگران این بوده و هستیم که صعود به جام  جهانی بشود همه هدف 
فوتبال ما و مســئولان ورزش و فوتبال از اهداف مهم تر و ســاختاری اساسی تر درباره 
فوتبال غافل شــوند و این متأسفانه اتفاقی اســت که افتاده و آنچه ملاحظه می کنیم 
تبعات طبیعی این هدفگذاری غلط اســت. حالا اگر راســت می گوئیم و می خواهیم 
وضعیت فوتبال را درست کنیم و شرایط فعلی را دگرگون کرده و بهبود بخشیم، پس 
نگرش خــود را درباره فوتبال تغییر دهیم، وقتی نگرش تغییر کرد، هدفگذاری تغییر 
می کند و روش های کاری نیز بر مبنای هدفگذاری جدید، به طور طبیعی تغییر می کند. 
در این باره بیش از هر کس مدیریت فوتبال می تواند نقش و تأثیر داشــته باشد، آقای 
تاج و همکارانش در فدراسیون می توانند با رایزنی و مشاورت با مقامات وزارت ورزش و 
همچنین کمک گرفتن از کارشناسان و استخوان خرد کرده های عرصه ورزش و فوتبال، 

در این باره کاری اساسی و انقلابی در فوتبال انجام دهند. 

 

تلاش خوزستان برای حضور در لیگ برتر والیبال
رئیس هیئت والیبال خوزســتان با بیان اینکه به دنبال این هستیم که سال آینده یک تیم در لیگ برتر کشور 
داشته باشیم، گفت: تیم لیگ برتری، برند استان است و فرقی نمی کند از کدام شهرستان باشد ولی آبادان، باتوجه 

به وجود سازمان منطقه آزاد اروند از شانس خوبی در این زمینه برخوردار است
 ســعید شاهرخی در حاشــیه برگزاری اردوی تیم والیبال استان در آبادان در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: قرار بود مسابقات 
قهرمانی کشــور، هفتم مردادماه در خوزستان برگزار شود که به دلیل وجود ریزگردها و گرمای بسیار شدید در استان و اعتراض 
تیم ها نسبت به این موضوع، مقرر شد که رقابت ها در استان دیگری برگزار شود که ما نیز این موضوع را پذیرفتیم. وی ادامه داد: 
در حال حاضر اردوهای تمرینی تیم اســتان خوزســتان در سه مرحله انجام گرفته اســت؛ مرحله اول و دوم به ترتیب در اهواز و 
اندیمشک برگزار شد و مرحله سوم در آبادان در حال برگزاری است. رئیس هیئت والیبال خوزستان گفت: ما به دنبال این هستیم 
که سال آینده یک تیم در لیگ برتر کشور داشته باشیم، تیم لیگ برتری برند استان است و فرقی نمی کند از کدام شهرستان باشد، 
فقط مهم این است که حتما یک تیم در بالاترین سطح کشور داشته باشیم و اگر این مهم محقق شود، همه به نوبه خودشان کار 
می کنند و مطمئنا والیبال ما به چشم می آید و دیده می شود. وی در پاسخ به این سوال که شانس کدام شهرستان برای داشتن 
یک تیم لیگ برتری بیشــتر است؟ عنوان کرد: آبادان، باتوجه به وجود سازمان منطقه آزاد اروند از شانس خوبی برخوردار است، 
البته مناطق نفتخیز جنوب را هم داریم ولی کار آن ها برای برنامه ریزی و آن بودجه ای که می خواهند اختصاص دهند، سخت است 
و آبادان راحت تر می تواند کار کند. شاهرخی بیان کرد: ان شاءالله از سال آینده آبادان لیگ برتری می شود و امیدوارم بتوانیم تیمی 
درست کنیم که به  نام خود این شهرستان، منطقه آزاد اروند یا پخش و پالایش آبادان باشد. من مطمئن هستم اگر این شهر تیم 

لیگ برتری داشته باشد، همه استقبال می کنند.

تیم ملی ب بســکتبال ایران در اولین مسابقه اش از 
جام ویلیام جونز برابر نماینده لیتوانی تن به شکست داد.

 شــاگردان عباس آقاکوچکی کارشان در این جام را برابر 
آل اســتار لیتوانی شــروع کردند و در این دیــدار 90 بر ۸٤ 
تن به شکســت دادند. محمدرضا فلاحت، رســول مظفری، 

نوید رضایی فر، کیوان ریاعی و مســعود ســلیمانی بازیکنان 
شــروع کننده ایران در این مسابقه بودند. نوید رضایی فر با 23 
امتیاز و کیوان ریاعی بــا 20 امتیاز بهترین های ایران در این 
مسابقه بودند. ایران امروز در دومین دیدارش به مصاف چین 

تایپه سفید می رود.

شکست بسکتبالیست های امید برابر لیتوانی

نهمین مرحله اردوی تیــم ملی روئینگ در بخش 
بانوان و آقایان در سد کینه ورس ابهر آغاز می شود.

12 پاروزن در بخش بانوان و 1٤ پاروزن در بخش مردان 
در آغــاز نهمین مرحله از اردوی آمادگی تیم ملی روئینگ در 
ســد کینه ورس ابهر به آب می زنند تا تمرینات آمادگی خود 
را جهت حضور موفق در مســابقات قهرمانی جهان و آســیا 
2017 ادامه دهند و تا شــانزدهم مــرداد نیز در اردو خواهند 
بود. نیکولا جیوگا مدیر و سرمربی تیم های ملی روئینگ، طاهر 
کبوتری مربی مردان، امیرحسن کاویانی کمک مربی مردان، 
محمدجواد رجبی سرپرســت و غفــور حمیدی مدیر اجرایی 

اعضای کادر فنی این تیم هستند.
در بخش بانوان رویا عباســی از آذربایجان غربی، شکیبا 

وقوفــی، الیکا افشــاری و نگار نگهدار از تهران، مهســا جاور، 
فرشته رومی، پریسا احمدی و فرحناز عشقی از زنجان، نازنین 
رحمانی از کرمانشــاه، حمیرا برزگر از گیلان و مریم کرمی و 
مریم امیدی پارسا از همدان به اردو دعوت شده اند. در بخش 
مردان نیز در رده سنی جوانان میلاد الله وردیان و رضا قهرمانی 
از آذربایجان غربی، شــیرزاد قادری از کردستان و امیرحسین 
محمودپور از گیلان و در رده سنی بزرگسالان عاقل حبیبیان 
و اتابک پیشــیار از آذربایجان غربی، خشــایار عباس آبادی، 
ســیاوش سعیدی و آراد ســلیمان پور از تهران، سیدمجتبی 
شجاعی، بهمن نصیری و مســعود محمدی از زنجان، کژوان 
ســلیمی از کردستان و پیام مطاعی از کرمانشاه نفرات دعوت 

شده به اردو هستند.

ملی پوشان قایقرانی به آب می زنند

حدیث دشت عشق

به یاد شهید علی خلیلی مقدم 
بقاي اسلام در گرو جهاد با کفار تا پیروزی

علــي خلیلي مقدم فرزنــد نوروزعلي در 
بیست و چهارم آذر ماه 13٤7 در خانواده اي 
مذهبي در تهــران دیده به جهان گشــود. 
پــدرش در یکي از کارخانه هــاي تهران کار 
مي کرد. خانــواده اش در آن زمــان به علت 
حقوق کم کارگري با یک زندگي مستأجري 

روزگار سختي را مي گذراندند.
در اولین سال تحصیلي به همراه برادرش 

در یکي از مدارس تهران در جنوب شــهر مشغول به تحصیل شد. هنوز نوجواني 
بیش نبود که انقلاب شکوهمند اسلامي ایران بر طاغوت و طاغوتیان غلبه یافته 

و به پیروزي رسید.
او از همان آغاز قیام و انقلاب، شور انقلابي بودن را در و جودش احساس کرد 
و همگام با امت به پا خاســته در مسیر جریان حق علیه باطل، قدم نهاد و عشق 

به امام و انقلاب در سیمایش ظاهر شد.
هفده ســال بیش نداشــت که جنگ را بنا به فرموده امام، ســرلوحه همه 
آموزش ها قرار داد. دیگر لحظه اي آرام و قرار نداشــت! دانست که باید فنا شود تا 
اسلام و انقلاب را بقا باشد. تحصیلش، تحت الشعاع جنگ قرار گرفت و همانگونه 
که از دفترهاي مدرســه اش پیداســت، تمام هوش و حواس او معطوف جنگ و 

جبهه و شهادت و ... بود.
بقاي ابدیش را در بقاي اسلام و بقاي اسلام را در گرو جنگ و مبارزه و جهاد 
با کفار و منافقین تا پیروزي نهایي مي دید. او سرانجام در تاریخ هشتم تیر 13٦7 

به شهادت رسید.

نخستین تغییر در فدراسیون بوکس با بازگشت نهرودی
با تصمیم مسئولان فدراسیون بوکس، حسین نهرودی به عنوان مدیر تیم های ملی بوکس منصوب شد.

بوکس ایران که این روزها فاصله زیادی با روزهای طلایی خود دارد در رقابت های اخیر قهرمانی جوانان آسیا تنها به دو مدال 
دســت پیدا کرد. از طرف دیگر تیم ملی بوکس بزرگســالان ایران هم بدون هیچ اردوی برون مرزی از شهری به شهر دیگر اردو 
می زند و تمرین می کند.لزوم وجود یک ناظر باتجربه در تیم های ملی بوکس از جمله مواردی اســت که فقدان آن این رشــته و 
فدراسیونش را رنج می دهد. از همین رو مسئولان فدراسیون بوکس در اولین تغییر خود حسین نهرودی سرمربی سابق تیم ملی 
این رشته را به سمت »مدیر تیم های ملی« منصوب کردند. این تصمیم با پیشنهاد روح اله حسینی نایب رئیس فدراسیون بوکس 

و موافقت ناطق نوری رئیس این فدراسیون گرفته شده است.

اعزامتیمفوتبالامیدبهقرقیزستانبدونتراکتوریها
تیم فوتبال امید با 1۹ بازیکن هتل المپیک را ترک کرد و امیدوار است بازیکنان استقلال خارج از کشور به این 

تیم ملحق شود.
تیم فوتبال امید با 19 بازیکن هتل المپیک را برای اعزام به قرقیزستان ترک کرد. در این سفر دو بازیکن تراکتورسازی عارف 
آغاســی و علی طاهران تیم ملی را همراهی نمی کنند و این باشــگاه بازیکنان خود را به تیم ملی نداد. هم چنین تاکنون بازیکنان 
استقلال به تیم امید اضافه نشده اند و نگرانی هایی برای اضافه نشدن آنها وجود دارد اما مدیران فدراسیون فوتبال تاکید کردند که 
بازیکنان استقلال در خارج از کشور به این تیم ملحق خواهند شد.با توجه به غیبت پنج بازیکن، هیچ بازیکنی از ترکیب تیم ملی 
امید خط نخورد تا با وجود اضافه شدن سه بازیکن استقلالی هم تیم ملی به جای 23 بازیکن، 22 بازیکن را به قرقیزستان ببرد. 
تیم ملی ســاعت 1۸ دیروز تهران را ابتدا به ســمت دوبی و سپس به سمت قرقیزستان ترک  کرد. این تیم برای حضور در مرحله 
مقدماتی قهرمانی زیر 23 سال به قرقیزستان می رود. تیم ملی در گروه A با تیم های قرقیزستان، عمان و سریلانکا هم گروه است.


